
PROTOKÓŁ NR 29/16

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 13 października 2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00, a zakończyło o 18:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca – Przewodniczący komisji

2. Zofia Ujma

3. Krystyna Konieczna

4. Artur Wrona

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz, Paweł Ciszewski

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1.  Bożena Wiśniewska

2. Agnieszka Kryszkowska

3. Paweł Pituch

              Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie zmian w planie zagospodarowania przestrzennego:

a) drogi

b) budynki przeznaczone do wyburzenia

c) pustostany

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie obrad.

Ad. 1 Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej przywitał zebranych i zapoznał z porządkiem

obrad. Członkowie komisji zaakceptowali jednogłośnie porządek.

Ad. 2 Głównym tematem posiedzenia było omówienie planu przestrzennego zagospodarowania na

ulicach Waryńskiego, Ogrodowej.

Pani Burmistrz przedstawiła nieruchomości, które według p. p. z. Winny być wyburzone celem poszerzenia

ciągów komunikacyjnych.

Po szczegółowej analizie każdej z nieruchomości Radni wraz z Panią Burmistrz uwzględnili, że Waryńskiego

6,  Waryńskiego  20  oraz  Ogrodową  45,  56  należy  zostawić,  co  zostanie  zrealizowane  po  zmianie  planu

przestrzennego zagospodarowania.

Niewątpliwie należy wyburzyć to Staszica 6, Karkonoska 6, 8, 10, Wiejska 25, 27, 66.

Kontrowersyjnym tematem jest wyburzenie Ogrodowej 53. Sprawa jest przyszłościowa.

Następnym tematem były pustostany na cele usługowe, które nie są zagospodarowane, stoją puste a

ZEZK płaci za nie podatki.

Po  długiej  dyskusji,  lokale  przy  ulicach  1  Maja26  (24,5  m²),  Szkolnej  9  (68,5  m²),  Bema  12

(121,5  m²), 1 Maja 90 (81,90 m²), 1 Maja 76 (29,43  m²) należy przekształcić na lokale mieszkalne.               W



głównej kwestii ustalono przeprowadzenie jeszcze wizji lokalnej w lokalu przy ul. Bema 12.

 Ad.  3  W  sprawach  różnych  Radny  P.  Gorczyca  złożył  wniosek  o  wycięcie  chaszczy  przy

ul. Rzemieślniczej.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje do Pani Burmistrz aby służby odpowiedzialne za porządek

skierować do wycięcia chaszczy, samosiejek z gruntu gminnego przy ul. Rzemieślniczej.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                     Krzysztof Gorczyca


